<u>欣廷軒會所</u> 設施開放時間及收費表



設施	開放時間	收費		
		星期一至五 (每小時)	星期六,日 及公眾假期 (每小時)	備註
多用途室內運動場 (羽毛球/籃球)	0800 – 2200	\$45 (0800-1800) \$75 (1800-2200)	\$85	- 必須穿著不脫色膠底運動鞋
舞蹈室	0800 – 2200	\$50	\$65	- 必須穿著不脫色膠底運動鞋或舞蹈鞋
舞蹈室 (宴會用途)	0800 – 2200	\$60	\$120	住戶可以先到先得的方式即場租用或預訂即日至30日內(即於該月1號可預訂當天至30號的段節)未被租訂的場地每節宴會前和後須預留一小時作清潔及預備場地,不作開放
舞蹈室音響系統	0800 – 2200	\$100/次		- 須提早一天前預訂
乒乓球室	0800 – 2200	\$15	\$25	- 必須穿著不脫色膠底運動鞋
健身室	0730 – 2200	住戶 \$17/每次 賓客 \$37/每次 月票 \$270 (只適用於住戶) (適用於任何時段) 游泳池及健身室月票 \$280 (只適用於住戶) (適用於星期一至五) 游泳池及健身室月票 \$360 (只適用於住戶) (適用於任何時段)		- 只限年滿十五歲以上並曾接受有關訓練人士 使用 - 必須穿著運動服裝及運動鞋 - 每位繳費住戶最多可攜帶2名賓客入場
桌球室	0800 - 2200	\$25	\$40	- 只限年滿十五歲以上人士使用
網球場	0800 – 2200	\$50 (0800-1800) \$65 (1800-2200) (連泛光燈)	\$55 (0800-1800) \$75 (1800-2200) (連泛光燈)	- 必須穿著不脫色膠底運動鞋
音樂室(1) & (2)	0800 – 2200	\$18/半小時	\$25/半小時	- 如有損壞,須賠償一切損失 - 每半小時為一節
*游泳池及按摩浴池 (16.5.2019 - 30.9.2019)	第一節: 0700-1200 第二節: 1300-1700 第三節: 1800-2145	成人 \$20/每節 小童 (3-11歲) \$17/每節 賓客 \$37/每節 (適用於星期一至五) 賓客 \$52/每節 (適用於星期六、日及公眾假期) 月票 \$210 (只適用於住戶) (適用於星期一至五) 月票 \$280 (只適用於住戶) (適用於任何時段)		 三歲或身高一米以下之小童免費 十二歲以下之小童必須由成人陪同方可使用 每位成人最多可攜帶 2 名十二歲以下兒童進人泳池範圍 每位繳費住戶最多可攜帶 2 名賓客入場
桑拿浴室及 蒸氣浴室	0730 – 2145	免費		- 住戶必須出示住戶証於登記後方可使用。請於 - 使用前十五分鐘通知會所職員開啟;使用完畢 後,亦請通知職員關閉 - 劇烈運動及飯後切勿立即使用 - 十二歲以下之小童須由成人陪同方可使用
** 電腦室	0900 – 2000	\$5		- 如有損壞,須賠償一切損失 - 不可非法下載任何軟件及瀏覽色情暴力網頁
** 智 Kid 兒童會所	0900 – 2000	免費		- 住戶必須出示住戶証於登記後方可使用 - 只限十二歲以下人士使用,並須由成人陪同
** 音樂工作室	0900 – 2000	\$50 (音樂) \$10 (溫習及閱讀)		- 如有損壞,須賠償一切損失

- * 清潔及保養時間為逢星期一第一節,如該日為公眾假期則順延至下一個工作天。
- ** 清潔及保養時間為逢星期一 (下午五時後),如該日為公眾假期則順延至下一個工作天。

備註:

- 1. 會所每天的開放時間為早上七時三十分至晚上十時正。
- 2. 住戶可於早上七時三十分開始,親臨會所接待處以先到先得的方式租用即日至8日內(即於該月1號可預訂當天至8號的段節) 未被租訂的設施及繳付有關費用方可確認場地。所有預訂設施一經付款,將不能取消及更改或退款。
- 3. 住户預留設施未有於限期內付款確認,則不能再預留同一時段同一設施。
- 4. 所有住戶必需攜帶住戶證預訂場地設施,電話預留場地設施一概不接納。
- 5. 倘若設施因天氣惡劣而關閉,住户可到會所接待處選擇預定日計十五天內之另一時段代替。所有已繳交款項一概不予發還。
- 6. 使用設施前,住戶必須攜帶住戶證及收據到會所接待處登記,否則會所有權終止該使用權限。
- 7. 倘若住戶或其邀請之賓客損毀本會所內任何設施,無論是蓄意或意外,該名住戶必須承擔一切責任。遺失或損毀儲物櫃鎖匙需賠償港幣\$50元。
- 8. 以上資料只供參考,本服務處保留修改權利而不作另行通知。如有任何查詢,歡迎致電 2635 8506 與會所職員聯絡。

Prima Villa Club



Facilities Opening Hours & Charges

	Opening Hours	Charge		
Facilities		Monday to Friday (Per Hour)	Saturday, Sunday. & Public Holiday (Per Hour)	Remarks
Multi-Function Hall (Badminton/Basketball)	0800 - 2200	\$45 (0800-1800) \$75 (1800-2200)	\$85	- Non-marking rubber sports shoes only.
Dance Room	0800 - 2200	\$50	\$65	- Non-marking rubber sports shoes or dance shoes only.
Dance Room (Party Purpose)	0800 – 2200	\$60	\$120	 Residents can make on-the-spot bookings or advance bookings of facilities not taken up within 30 days from the current date on a first-come-first-served basis (i.e. booking for 1st to 30th day of the month can be made on 1st day of the month). The room will be closed 1 hour before and after the party for cleaning and preparation work.
PA System (Dance Room)	0800 - 2200	\$100/Booking		- Must be booked one day before facilities use.
Table Tennis Room	0800 - 2200	\$15	\$25	- Non-marking rubber sports shoes only.
		Resident :\$17/entry	Resident :\$20/entry	
	-	Guest:\$37/entry	Guest:\$47/entry	
		Monthly Pass \$270		- Age 15 or above with fitness training only.
Gymnasium	0730 - 2200	(Resident Onl		- Must wear proper sportswear and sports shoes only.
	-	Swimming & Gymnasium Monthly Pass \$280 (Resident Only) (Mon – Fri)		- Each household allows two guests admission.
		Swimming & Gymnasium Monthly Pass \$360 (Resident Only) (Any Time)		
Billiard Room	0800 - 2200	\$25	\$40	- Age 15 or above.
Tennis Court	0800 – 2200	\$50 (0800-1800) \$65 (1800-2200) (With floodlighting)	\$55 (0800-1800) \$75 (1800-2200) (With floodlighting)	- Non-marking rubber sports shoes only.
Music Room (1) & (2)	0800 – 2200	\$18/per half an hour	\$25/per half an hour	Compensation must be paid if any damage.Half an hour for each session.
* Swimming Pool & Jacuzzi	Second Session: Guest: \$57/session (Mon – Fri) 1300 – 1700 Guest: \$52/session (Sat Sup & Public Holiday)		n – Fri)	 Children under the age of 3 or with height below 1 meter are free of charge. Adult must accompany children under the age of 12. Each adult can only carry two children less than 12
(16.5.2019 - 30.9.2019)	Third Session :	Monthly Pass: \$210 (Resident Only) (Mon – Fri) Monthly Pass \$280 (Resident Only) (Anytime)		years of age to enter the pool area. - Each household allows two guests admission.
Sauna & Steam Room	1800 – 2145 0730 – 2145	Free of Charge		 Residents must provide their "Resident Cards" for registration before they used. Please inform the Clubhouse staff to switch on the equipment before 15minutes, and switch off the equipment after use. Do not use after heavy exercise. Adult must accompany children under the age of 12.
**Computer Room	0900 – 2000	\$5		 Compensation must be paid if any damage. It is not allowed for any illegal downloading such as software, games and media products. All sexual and violence web page must be banned to surf.
** Kid's Town	0900 – 2000	Free of	Charge	 Residents must provide their "Resident Cards" for registration before they used. Children who under the age of 12 should be accompanied by adults only.
** Studio	0900 – 2000	\$50 (Music) \$10 (Revision and reading)		- Compensation must be paid if any damage.

* Every Monday first session will be closed for the cleaning & maintenance, if Monday is public holiday, it will be postponed to the next working day.

** Every Monday will be closed after 5:00p.m. for the cleaning & maintenance, if Monday is public holiday, it will be postponed to the next working day.

Remarks:

- 1. The opening hour of Clubhouse is from 7:30am to 10:00pm daily.
- 2. Residents can make on-the-spot bookings or advance bookings of facilities not taken up within 8 days from the current date on a first-come-first-served basis (i.e. booking for 1st to 8th day of the month can be made on 1st day of the month) at the Clubhouse Reception from 7:30am. Payment must be made simultaneously. Once the booking is confirmed, no transfer or refund will be available.
- 3. Residents can NOT reserve the same time slot and the same facility again which he/she does not make payment on the last reservation.
- 4. All booking must be made in person by the resident cardholder. Telephone booking is not allowed.
- 5. If any facilities are closed due to adverse weather, booking can be amended within 15 days. All payment is non-refundable.
- 6. Residents must provide the resident card and receipt for registered booking before used. Otherwise, Clubhouse has the right to forbid anyone to use.
- 7. Residents will be held responsible for the cost of making good any damages caused by themselves or their guests, whether willfully or accidentally, towards any kind of facilities or property of the Club. \$50 will be charged if any loss or damage for the locker key.
- 8. This information is for reference only; the Customer Service Office reserves the right of amendment without any prior notice. Should you have any queries, please feel free to contact our Clubhouse staff at 2635 8506.